
Kosig Grundejerforening, har afholdt sin Ordinære
Generalforsamling for året 2012
lørdag den 8. marts 2013, kl. 10.00, på Restaurant Panorama, Bork Havn.

Punkt 1. Formand Henrik Bruun, bød velkommen til de fremmødte medlemmer,
og udbad sig et forslag til Dirigent. Foreslået og valg blev René Hansen.

Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt varslet, hvorefter
Henrik Bruun startede med at oplyse af generalforsamlingen for næste år er lørdag d.
8. marts 2014.

Punkt 2. Henrik Bruun fremlage bestyrelsens beretning for 2012. (særskilt bilag).
Beretningen blev godkendt.

Punkt 3. Regnskabet for 2012 resulterede i et overskud på kr. 63.306,44
Hvorefter overskuddet på kassekreditten udgør kr. 16.237,50 pr. den 31.12.2012.
Regnskabet blev godkendt.

Punkt 4. Budgettet for 2013 er sammensat således:
Indtægter på kr. 199.000,00
Udgifter på kr. 231.680,00
Hvilket skulle give er forventet træk på kassekredit på kr.  32.520,00

Samme grundejer har nu 2 år i træk, dels ment at kassekreditten ikke stemmer overens
med vedtægterne og antydet at bestyrelsen ikke har bemyndigelse til at varetage
kassekreditten. Igen måtte formanden henvise til genralforsamlingens beslutning af 2006,
hvori beslutningen om oprettelse af kassekreditten og naturligvis bestyrelsens
varetagelse af denne, blev vedtaget. Den øvrige generalforsamling var enige med
bestyrelsen i, at vedtægterne overholdes og foreningen fortsætter med kassekreditten.

Kontingentet for 2014 er uændret kr. 1000,00

Punkt 5. Der var ingen indkomne forslag.

Punkt 6. Valg af bestyrelsesmedlemmer, og en suppleant.

Følgende blev valgt:
Henrik Bruun
Annette Noes

Valgt som suppleant blev Jonna Ahrensbach.

Punkt. 7. Valg af revisorer:

Følgende blev valgt:



Gurli Matthiesen
Jan Nielsen

Punkt 8. Eventuelt

Claus Dahl orienterede de fremmødte om hans deltagelse i mødet som kommunen
havde indkaldt til ang. vandproblemerne i Bork, og fortalte at kommune selv ville rette
henvendelse til grundejerne om det videre forløb.

Der blev fra flere grundejer gjort opmærksom på at de havde problemer med overflade
vand på veje, stier og ind på grundene ved kraftige regnskyl, det vil blive undersøgt
nærmere.

Der blev fra flere grundejer spurgt om  Syd Energi har planer om nedgravning at fiber net
i vores område. Bestyrelsen er ikke bekendt med nogen planer i den retning.

Bestyrelsen spurgte generalforsamlingen hvad de syntes om vores hjemmeside og om
man evt. skulle nedsætte et udvalg til at komme med nye oplæg til siden.
Men der var fra de fremmødte meget ros til vores hjemmeside som den er i dag, den er
nem og overskuelig og indeholder hvad man har brug for i en forening som vores.

Der blev også diskuteret postkasseanlæg, men ifølge vedtægterne §13 stk 2 er det den
enkelte grundejer der står for rep./udskftning  af deres egen postkasse.

Ved evt. beskadigelse af enkelte eller flere postkasser skal Grundejer for Grundejers
regning
indkøbe og opsætte postkasse magen til eksisterende. Der kan således ikke opsættes
anden type
postkasse hverken i fælles postkasseanlæg ved siden af dette eller ved den enkelte
grund. Post
Danmark leverer kun post ét sted – i KOSIG’s fælles postkasse anlæg

Så bestyrelsen kan kun opfordre til at der er nogle der fremsender forslag til ændring af
13§ stk. 2. så det kan komme med på næste generalforsamling.

Der blev til slut uddelt vin til revisorer og flagudvalg.

Generalforsamlingen afsluttet.

Dirigent, René Hansen      Formand, Henrik Bruun.

Referent, Gitte H. Mortensen.


